
 
 
 
Referat af den digitale generalforsamling 2020 løbende fra den 27. maj kl 9:30 
til 6. juni kl. 12:00 
25 medlemmer har afgivet stemme 
 
 

1. Bestyrelsens beretning tages til efterretning 
Beretningen taget til efterretning 
Bemærkninger i forbindelse med beretningen 
Et par grundejere udtrykker frustration over manglende beskæring langs vejene. Det er 
hverken sjovt at få ridser i sin bil eller grene i hovedet som cyklist!!! 

2. Regnskab 2019 godkendes 
Regnskabet godkendt 

3. Bestyrelsens forslag til budget for 2020 med uændret kontingent på 700 kr. godkendes 
Budgettet godkendt 

4. Valg af formand. Bestyrelsen foreslår genvalg af Anne Marie Ludvigsen 
Anne Marie Ludvigsen genvalgt 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Bestyrelsen foreslår genvalg af Stine Lemvigh-Müller og 
Jens Peter Sandholt 
Stine Lemvigh-Müller og Jens Peter Sandholt genvalgt 

6. Valg af revisor. Bestyrelsen foreslår genvalg af Steen Rasmussen 
Steen Rasmussen genvalgt 

7. Valg af revisorsuppleant. Bestyrelsen foreslår Cecilie Drøhse 
Cecilie Drøhse valgt 

8. Indkomne forslag. Se vedhæftede forslag fra Niels Juul.  
Forslaget om at rette henvendelse til Odsherred Kommune og Politiet om indførelse af 
hastighedsbegrænsning på Korshagevej og Flyndersøvej vedtaget. 
Bestyrelsen sender snarest en ansøgning afsted. 
Bemærkninger i forbindelse med forslaget: 

• Flere medlemmer har gjort opmærksom på, at en hastighedsbegrænsning på 30 
km/timen nok ikke vil være realistisk. 

• Bekymring for ”skilteskov” 
• Flere medlemmer har gjort opmærksom på, at der også køres for hurtigt på Korshage 

Fjordvej. 
• Der er fremkommet ønske om ”Blind vej” skilt på den sidste del af Korshage 

Fjordvej ned mod feriekolonien, hvor mange biler kører forgæves og giver unødig 
trafik. 

• En enkelt grundejer foreslår bump – en anden grundejer ønsker ikke bump. 
 
 
Ref: Formand Anne Marie Ludvigsen 

 
 


